
Videresendt melding: 

Fra: Benthe Bondhus <benthe.bondhus@me.com> 
Dato: 9. oktober 2014 kl. 12.50.34 CEST 
Til: Tom-Christer Nilsen <Tom-Christer.Nilsen@hfk.no>, <Gro.Thorvaldsen@hfk.no> 
Emne: Fylkestinget oktober 2014. 

 
 
Fylkestinget, oktober 2014. 
 
Spørsmål til fylkesordførar. 
 
I budsjettforslaget som er lagt fram frå fylkesrådmannen står det å lesa under kapittelet 
Tannhelse:  
                                                                                                        

                                        
                                                               ar. 
                                    – trong for auka bemanning. 
 
                                                                                                      e-
                                                                                tannklinikkar til større 
einingar.  
I 2015 vert det budsjettert med 3 mill. kr i innsparing ved nedlegging av klinikkar. 
 
                                                                                                  

                                  ng. Dette er ein demokratisk prosess og planen skal handsama i lø-
pet av 2015. 
I budsjettforslaget konkluderer fylkesrådmannen med ei innsparin på 3 mill. ved å leggja ned tannkli-
nikkar.  
 
Spørsmål. 
Kan fylkesordføraren gjera rede for samsvarert mellom desse prosessane?  
 
Mvh 
Benthe Bondhus 
 
 
 


